
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 17. september 2024, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Dea Højlund Damsgaard. 

 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 20.08.24 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
Elevrådet har konstitueret sig. Mathilde 9.2. er elevrådets repræsentant i skolebestyrelsen sam-
men med Agnete eller Alberte fra 9.1.  
 
Velkommen til dem alle. 
 
Elevrådet arbejder med den nye skoleaftale og drøfter aftalens elementer ude i klasserne. 
Der arbejdes også med ideer til elevrådsbyrådsdag – evt. udsmykning til D-gangen samt et øn-
ske fra mellemtrinet omkring etablering af baner til 4-kant. 
 
Motionsdagsudvalget arbejder med planlægning ag motionsdagen i samarbejde med lærerne. 
 

 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.  HM/CM 
 
Er der noget nyt? Information om budgetforlig. Se bilag 1 & 2. 
 

 
Der er møde i skolebestyrelsesnetværket i morgen onsdag d. 18.09. Sidsel deltager fra skolebe-
styrelsen.  
 
Budgetforlig og omprioriteringerne på skoleområdet blev drøftet.  
 

 
 

4. Opdateret kommunikationsprincip           HM/CM 
   
Orientering om opdatering. (Se bilag 3)       
 

 
Det opdaterede kommunikationsprincip er godkendt. 
 

 

  



5. Forslag om praktik for skolebestyrelsen            HM/CM 
 
Forslag om at skolebestyrelsen kommer i praktik på skolen, for at få mere indsigt i skolens hver-
dag. Hvem ønsker at komme i praktik? Hvordan gør vi det i praksis?       
 

 
Hvis man ønsker at komme i praktik, så skriver man til CM med ønske om dato og tidspunkter. 
CM koordinerer med lærerne.   
 

 
 

6. Information om den politiske skoleaftale og ramme for de vi-
dere drøftelser        

 LC/CM 

   
Information & drøftelse. (Se bilag 4) Vi fortsætter drøftelsen fra sidste møde.  
 

 
Fortsættelse af drøftelse.   

 

 
 

7. Planlægning af kontaktforældremøde tirsdag d. 08. oktober         HM/CM 
   
Indhold til mødet? LC/CM kommer med forslag til dagsorden. 
 

 
Forslaget justeres ift. tekstmængden. Program og oplæg sendes ud senest på fredag d. 20.09. 
 

 
 

8. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Implementering af den politiske skoleaftale, Skolefoto – hvorfor og 
hvordan? Mælkeordning – hvorfor og hvordan? Opfølgning på skolens principper/politikker. 
Gode råd til forældre om digitale medier.   
 

 
 Intet til referat.  

 

 
 

9. Meddelelser 
 

 
Lotte er forhindret til mødet i november.  
 

 
 

10. Evt. 
 
- Kort drøftelse af henvendelser til skolebestyrelsesmedlemmer omkring ændringerne af bus-

ruterne 711 & 712, og hvilken indflydelse det har for berørte elever og deres dagligdag.  
 

 


